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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Premierze!
Dzia³ania Centralnej Pompowni „Bolko” Sp. z o.o. w Bytomiu s¹ realizowane w oparciu o œrodki prze-

widziane w ustawie bud¿etowej, przeznaczone na wykonanie zadañ okreœlonych w ustawie z dnia 17 lu-
tego 2006 r. o dotacji przeznaczonej dla niektórych podmiotów.

Od momentu wejœcia w ¿ycie powy¿szej ustawy co roku œrodki przewidziane w bud¿ecie wynosi³y
12 milionów z³. W ustawie bud¿etowej na rok 2010, mimo wzrostu kosztów funkcjonowania pompowni,
zaplanowano kwotê 10 milionów z³.

Obni¿enie œrodków przeznaczonych na dzia³alnoœæ przewidzian¹ w ustawie w praktyce spowoduje
wstrzymanie czêœci dzia³añ tego¿ podmiotu, gdy¿ niemo¿liwe stanie siê zabezpieczenie wszystkich jego
zobowi¹zañ, a tak¿e przeprowadzenie niezbêdnych remontów i konserwacji urz¹dzeñ oraz ich utrzyma-
nie w nale¿ytym stanie technicznym przez ca³y czas eksploatacji.

Ponadto, co warto nadmieniæ, nawet chwilowe wstrzymanie dzia³alnoœci spó³ki mo¿e spowodowaæ
tragiczne konsekwencje dla regionu w postaci zalania i zapadniêcia siê terenów, spod których spó³ka
wypompowuje wodê, a co za tym idzie, mo¿e dojœæ do katastrofy w postaci zawalenia siê wielu budyn-
ków mieszkalnych.

Bior¹c pod uwagê przytoczone argumenty, pozwalam sobie zapytaæ Pana Premiera, jakie przyczyny
leg³y u podstaw obni¿enia dotacji na rok 2010 dla wy¿ej wymienionej spó³ki i czy istnieje mo¿liwoœæ
utrzymania dotacji na wczeœniejszym, niezmienionym, poziomie?

Z powa¿aniem
Andrzej Misio³ek




